吞咽障碍（18.062.0.1）
学习在彩图和 X- 光影像下（如吞钡检查）辨识吞咽的重要解剖结构；
学习如何评估吞咽问题（例如，吞咽困难症状），并将这些问题和不同病因（例如，神经性疾病）联系起来；
学习正常吞咽时最重要的脑神经，掌握潜在吞咽问题具体损伤到哪些脑神经；
学习吞咽四个时期，使用吞钡造影检查评估患者吞咽功能；
学习如何指导患者一些代偿技术来改善他们的吞咽困难。
You will be able to identify anatomical structures which are important to swallowing on BOTH color and X-ray (i.e., modified barium swallowing (MBS)) images.

You will know how to assess swallowing problems and connect the swallowing problems (i.e., dysphagic symptoms) to various pathologies, such as neurogenic disorders.

You will know which cranial nerves are important to normal swallowing. As a result, you will also know the potential dysphagic symptoms if there are lesions to (some of) these cranial nerves.

You will learn how to identify the four stages of swallowing and assess a client’s swallowing function based on MBS test.
You will learn how to teach clients skills to compensate their swallowing difficulties.

